
De kracht van vergeven  

Vrijdagpreek van 20 mei 2022 

 
Bismillahi Rahmani Arrahiem, 

 

Beste broeders en zusters. Het onderwerp van vandaag is: de kracht van vergeven.  

 

Allah swt zegt in surah al-Maa’idah in aya 13 het volgende: 

 

مُحۡسِنِي  َ 
ۡ
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Maar vergeef hen en sla geen acht op hen. Waarlijk, Allah houdt van de weldoeners.  

 

Ieder mens is geschapen met een eigen wil en een eigen mening. Er bestaat geen enkel mens op aarde die 
identiek is aan een ander mens. Verder zien we ook dat ieder persoon een persoonlijkheid heeft. Het hebben 
van een eigen persoonlijkheid helpt je om te kunnen functioneren in dit wereldse leven. Maar aan de andere 
kant kan een sterke persoonlijkheid je ook in de weg staan. Hoe vaak komt het voor dat er 
meningsverschillen ontstaan waardoor de relaties tussen mensen onder druk komen te staan. Familiebanden 
die verbroken worden, vriendschappen die eindigen en zo zijn er nog veel voorbeelden te bedenken. 
Vandaag de dag komt dit helaas heel veel voor ook in onze moskeeën. Broeders die elkaar ontwijken in de 
moskee om te voorkomen dat ze naast elkaar zullen bidden. De islam is hier heel duidelijk over. Zo lezen we 
in het genoemde vers een duidelijk statement terug van Allah swt. Allah swt geeft ons een duidelijke 
opdracht om onze naasten te vergeven. Geen enkele mens is vrijgesteld van het maken van fouten. Vandaag 
ben jij het die een fout maakt en morgen kan het iemand anders zijn. Om die reden horen wij te allen tijde de 
ander te vergeven. Als we kijken naar het karakter van onze profeet Mohammed vzmh dan zien we deze 
karaktereigenschap heel duidelijk terug. Zijn grootste vijanden die hem wilde vermoordde heeft hij vergeven 
nadat ze de islam hebben omarmd. Hij had totaal geen wrok meer naar ze. Verder leert de profeet 
Mohammed vzmh aan ons dat diegene die de ander vergeeft voor zijn fout Allah swt aan zijn zijde vindt om 
ook zijn fouten te vergeven. Allah swt zegt hierover in surah at-Taghaaboen in aya 14 het volgende: 
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En als jullie (hen) kwijtschelden, en geen acht (op hen) slaan en (hen) vergeven, dan is Allah waarlijk meest 
vergevingsgezind, meest genadevol.  
 

Verder leert de islam ons dat diegene die lenig is om de ander te vergeven enorm veel beloning krijgt van 
Allah swt. Allah swt zegt hierover in surah ash-Shoera in aya 40 het volgende: 
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Maar wie vergeeft en zich betert, zijn beloning is dan bij Allah.  
 

 



Daarnaast zegt Allah swt hierover in surah al-Imraan in aya 133 en 134 het volgende: 
 

وَٲتُ  ٰـ ب ِڪُمۡ وَجَنَّةٍ عَرۡضُهَا ٱلسَّمَ ن رَّ وَٱلۡۡرَۡضُ أعُِدَّتۡ لِلۡمُتَّقِينَ  وَسَارِعُوٓاْ إلِىَٰ مَغۡفِرَةٍٍ۬ م ِ

اءِٓ وَٱلۡڪَ ـٰ (١٣٣) رَّ اءِٓ وَٱلضَّ  ۗ ظِمِينَ ٱلۡغَيۡظَ وَٱلۡعاَفِينَ عَنِ ٱلنَّاسِ ٱلَّذِينَ ينُفِقوُنَ فىِ ٱلسَّرَّ

ُ يحُِبُّ ٱلۡمُحۡسِنِينَ   وَٱللََّّ

 
En haast jullie naar vergiffenis van jullie heer, en naar een paradijs ter breedte van de hemelen en de 
aarde, gereedmaakt voor de godsvruchtigen. Degenen die in voor- en tegenspoed uitgeven (op de weg van 
Allah) en die hun woede inhouden en de mensen vergeven. En Allah houdt van de weldoeners.  

We leren uit dit vers dat de karaktereigenschap van het vergeven één van de eigenschappen zijn van 
een gelovige. Als gelovige moet je de ander vergeven. Tegenwoordig zien we helaas het 
tegenovergestelde. Als iemand heel lenig is en de ander snel vergeeft dan zie je dat deze persoon gezien 
wordt als een zwakkeling. Terwijl dit juist een kracht is. De sterke persoon is niet diegene die zijn ego 
altijd beschermt maar juist diegene die zijn ego opzij kan zetten om de ander te vergeven. Besef ook dat 
dit ook een innerlijke strijd vraagt van jezelf. Maar hoe vaker je dit doet des te makkelijk het wordt op 
een gegeven moment.  

Beste broeders en zusters, besef dat het vergeven van een ander een enorme kracht is in plaats van een 
zwakte. Verder moet je ook beseffen dat Allah swt deze karaktereigenschap heel hoog heeft zitten. Het 
is een eigenschap die Allah swt heeft. En Hij wil dat wij deze karaktereigenschap eigen maken en dat het 
een onderdeel wordt van ons gedrag.  

Beste broeders en zusters, bedankt voor jullie aandacht.  
 
Wasalaam oe3alaikom warah,matoe Allahi wa barakaatoeh. 


